
Vad händemed Lotsens besökare?
Interpellation 2024-11-20

I juni verkställde Moderaterna och Socialdemokraterna nedläggningen av den öppna
verksamheten Lotsen som en del av det massiva besparingspaketet riktat mot Social-
och omsorgsnämnden. Lotsens verksamhet riktade sig till en målgrupp av personer med
psykiska och neuropsykiatriska funktionsnedsättningar och har bedrivit en bred
verksamhet.

Målgruppen har stora behov av stöd och låga trösklar in för att bryta social isolering och
ensamhet. Det har också varit en plats som kunnat ge stöd och träning för annan
sysselsättning.

Vid nedläggningen av Lotsen hänvisades besökarna till den enda kvarvarande öppna
verksamheten i Linköpings kommun, Hantverkshuset. Före nedläggningen av Lotsen har
Moderaterna och Socialdemokraterna avslutat den IOP som funnits tillsammansmed
RSMH och deras verksamhet Fyren. Även dessa besökare har i stället hänvisats till
Hantverkshuset. När man avslutar den IOP som funnits med Stadsmissionen har även de
hänvisats till Hantverkshuset.

Under våren besökte Vänsterpartiet Hantverkshuset och såg en påmånga sätt bra
verksamhet, men redan så full ochmed ett annat arbetssätt än det som funnits på
Lotsen.

Vid avvecklingen var kritikenmassiv ochmånga farhågor lyftes. Däribland ifrågasattes
om den avsedda konstnadseffektiviseringen skulle kunna realiseras. Det lyftes en risk att
behovet av andra lagreglerade insatser skulle öka.

Mot bakgrund av detta ställer jag frågorna till ansvarigt kommunalråd:
- Har antalet besökare på Hantverkshuset ökat?
- Har behovet av boendestöd ökat?
- Har kostadseffektiviseringen fått avsett resultat?
- Har du en uppfattning vart de 120 regelbundna besökarna till Lotsen har tagit

vägen?
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